

Title (en)  
INFORMATIVE PACKAGING FOR FOOD PRODUCTS IN A PLASTIC BAG.

Title (de)  
INFORMATIVE VERPACKUNG VON NAHRUNGSMITTELN IN KUNSTSTOFFBEUTELN.

Title (fr)  
EMBALLAGE INFORMATIF DE PRODUITS ALIMENTAIRES EN SACHET PLASTIQUE.

Publication  
**EP 0455787 A1 19911113 (FR)**

Application  
**EP 90917652 A 19901121**

Priority  
FR 8916069 A 19891124

Abstract (en)  
[origin: WO9108150A1] An informative packaging for food products such as small sausages. In a known manner, it comprises a plastic bag (10) sealed at the top (8) by a folded metal element (9) once it has been filled with products (2) and the air has been partially evacuated. Typically, it comprises a flat strip (11), for example made of semi-rigid untearable paper, which carries information and is glued to the bag (10) which it surrounds closely at the level of the metal element (9). The strip (11) is provided with an opening (15), such as a round hole, through which the upper portion (8) of the bag can pass.

Abstract (fr)  
L'invention concerne un emballage informatif de produits alimentaires, du type petites saucisses. De manière connue il comporte un sachet (10) en matière plastique, fermé à sa partie supérieure (8) par un élément métallique (9) replié sur lui-même, après introduction des produits (2) et mise sous vide partiel. De manière caractéristique, il comporte un bandeau (11) plat, support d'informations, par exemple en papier semi-rigide indéchirable, solidaire du sachet (10) par collage et encerclant étroitement celui-ci au niveau de l'élément métallique (9); le bandeau (11) est pourvu d'un évidement (15) localisé, par exemple un trou circulaire, par lequel pénètre la partie supérieure (8) du sachet.

IPC 1-7  
**B65D 77/24**

IPC 8 full level  
**B65D 33/00** (2006.01); **B65D 77/24** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B65D 33/004** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 9108150A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 9108150 A1 19910613**; AT E90058 T1 19930615; DE 69001811 D1 19930708; DE 69001811 T2 19931007; DK 0455787 T3 19930628; EP 0455787 A1 19911113; EP 0455787 B1 19930602; ES 2042315 T3 19931201; FR 2655025 A1 19910531; FR 2655025 B1 19920403

DOCDB simple family (application)  
**FR 9000833 W 19901121**; AT 90917652 T 19901121; DE 69001811 T 19901121; DK 90917652 T 19901121; EP 90917652 A 19901121; ES 90917652 T 19901121; FR 8916069 A 19891124